
Rezolucja Nr 2/IV/07

Rada Miasta Krakowa

zebrana na sesji w dniu 10 stycznia 2007 r.

uchwala niniejszą

REZOLUCJĘ

do Ministra Infrastruktury i Dyrektora Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad

w sprawie zapewnienia finansowania i realizacji (począwszy od 2007 r.) ok. 6 km

krajowej drogi ekspresowej S7 na terenie Krakowa, umoŜliwiającej połączenie

autostrady A4 z drogą krajową nr 79 (ul.Igołomska)

- etap I : węzeł „BieŜanów” autostrady A4 - węzeł „Christo Botewa”

- etap II : węzeł „Christo Botewa” – węzeł „Igołomska/Ptaszyckiego”

Uwzględniając:

1. Rezolucję Rady Miasta Krakowa z 7 stycznia 2004 r. w sprawie podjęcia działań

umoŜliwiających przygotowanie i realizację wschodniego przebiegu krajowej drogi

ekspresowej S7;

2. Uchwałę nr 1/2004 Rady Programowej ds. Rozwoju Infrastruktury Transportowej

z 2 marca 2004 r. w sprawie realizacji drogi krajowej S7;

3. Aneks nr 2/2006 z 28 sierpnia 2006 r. do Porozumienia nr 129/P/1/2004

z 7 kwietnia 2004 r. zawartego pomiędzy Gminą Miejską Kraków, a Generalną

Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Krakowie w sprawie

przygotowania i współpracy w finansowaniu  odcinka planowanej drogi ekspresowej

S7 na terenie Miasta, w którym termin realizacji odcinka węzeł „BieŜanów” - węzeł

„Christo Botewa” określono na 2007 - 2008 rok;
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4. Informację nt. przyjęcia przez Rząd wykazu duŜych projektów w ramach programu

operacyjnego „Infrastruktura i środowisko” na lata 2007 - 2013, wg której realizacja

odcinka małopolskiego będzie prowadzona w latach 2014 - 2020;

5. Fakt prowadzenia obecnie przetargu na odcinek autostrady A4, w zakresie którego

leŜy węzeł „BieŜanów” powinien stanowić dodatkowy impuls dla właściwego

skoordynowania w czasie tych dwóch zadań.

6. Znaczenie tej inwestycji dla rozwoju i funkcjonowania systemu transportowego

miasta, rewitalizacji Huty i terenów otaczających oraz tworzenia nowych miejsc

pracy a takŜe dotychczasowe zaangaŜowanie Miasta w pozyskanie gruntów

i opracowanie dokumentacji.

wnioskujemy o:

• zweryfikowanie stanowiska Rządu i zapewnienie moŜliwości finansowania

realizacji krajowej drogi ekspresowej S7 na terenie Krakowa juŜ od 2007 r.

• poinformowanie Rady Miasta Krakowa przez Pana Ministra o powziętych

decyzjach w przedmiotowej sprawie.

Wiceprzewodniczący Rady

Bogusław KOŚMIDER


